
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 14/2024 

   Datum: 28.10.2024 

 
ZAPISNIK 

 

14. redne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v soboto, 2.11.2024, ob         20.00 

v  prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar,  Jaka Kenda, Tomaž Jemec, Matjaž Egart, Maja Kejžar 
 
Poleg članov sveta KS so bili prisotni: Boris Kejžar 
 
Opravičeno odsotni: Klemen Šubic 
 

 
Predlagani dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 12. izredne seje  in 13. korespondenčne seje KS Sorica 
2. Poročilo odbora za komunalno dejavnost g. Klemen Šubic  
3. Poročilo odbora za gospodarsko dejavnost g. Rudi Pintar  
4. Cenik pokopališke dejavnosti v letu 2025 
5. Zimska služba 

a) Cenik 
b) Izvedbeni program zimske službe 

6. Prometni znaki 
7. Razno  

 
 

Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 12. izredne seje  in 13. korespondenčne seje je bil soglasno potrjen. 
 
K tč. 2: 
Klemen na seji ni prisoten, zato bo poročal na naslednji seji. 
 
K tč. 3: 
Odbor za gospodarske dejavnosti je imel zadnjo sejo 22.10.2024 ob 19h. Pregledali in 
potrdili so zapisnik 8. redne seje odbora. Seznanili so se z letnim poročilom Toplarne 
Železniki, d.o.o. za leto 2023.Obravnavali so predlog proračuna Občine Železniki za leto 
2025 ( področje gospodarskih dejavnosti).  
 
 
 
 
 



K tč. 4: 
V lanskem letu smo sprejeli sklep za cenik pokopališke dejavnosti za leto 2024. Zaradi 
napake strojene na občini občinski svet ni bil seznanjen z novim predloge cene. Za leto 
2025 bodo cene take, kot smo se dogovorili že za leto 2024. 
 
Sklep 30: 
Svet KS Sorica potrjuje cenik za pokopališče v Sorici za leto 2025, kot sledi. 
Najemnina za enojni grobni prostor je 20 EUR, za dvojnega pa 28 EUR. Pristojbina 
za enojni grobni prostor je 100 EUR, za dvojnega pa 130 EUR. 
 
K tč. 5: 
a) Lansko leto smo potrdili cenik in sprejeli sklep za zimsko službo in tako bo tudi v 

prihodnje. 
 

Sklep 16: (lanski sklep) 

Svet KS Sorica za zimsko sezono 2023/2024 in naprej potrjuje naslednji 

cenik za izvajanje zimske službe: 

- traktor od 60 do 79 KM: 36,20 EUR, 
- traktor od 80 do 109 KM: 42 EUR 
- traktor nad 110 KM: 48 EUR 
 

b) Ko smo sprejeli mandat, je KS Sorica z vsemi, ki opravljajo zimsko službo podpisal 
pogodbo. Letos vsem poteče dvoletna pogodba in vsi so pripravljeni še 2 leti sodelovati. 
Šubic Janez je zadolžen pluženje Sp. Sorice, posipa pa celotno Sorico ter Sp. Danje.  
Urban Grohar je zadolžen za pluženje Zg. Sorice in Soriški potok in izmenično z 
Boštjanom Gasser k Tolarju in v Dolino. Boštjan Gaser je zadolžen za pluženje še Sp. 
Danj in del Zg. Sorice. 

 
 
K tč. 6: 
Kot smo se že večkrat pogovarjali je potrebno promet skoz vas omejiti in umiriti. Na občino 
smo poslali dopise za postavitev prometnih znakov, katere predloge so tudi na komisiji za 
varnost prometa potrdili. Lastniki zemljišč so dobili soglasja, s katerimi potrjujejo postavitev 
znakov na njihovih zemljiščih.  
V Sp. Danjah se bo postavilo znak za slepo ulico pri Mrklcu.  
 

 



V Zg. Sorici bo pri Urlistu znak za omejitev 20km/h in prepovedan promet z dopolnilno tablo 
razen za lokalni promet. 
 

 
 
Pri šoli bo znak z omejitvijo 20 km/h. 
 

 
 
Pri Šimcu pa bo znak za omejitev 20 km/h in prepovedan promet z dopolnilno tablo samo 
za lokalni promet. Tukaj je pa že preveliko število tabel in bo potrebno znake 
prerazporediti. 

 

 

K tč. 7: 
Predpriprava ceste v Sp. Sorico je pripravljena, čaka se asfalt, ki naj bi bil v prihodnjih dneh. 
Od Tolca do Koštnarja so vgradili v cesto kanalete, katere plača občina. 
Pri Branetu se je umaknilo javno razsvetljavo v brežino in pobarval se je drog javne 
razsvetljave.  
Pri Janiju se je izdelal betonski zid, mimo Hostnika in Gabrovška pa so se položili robniki. 
Jaka bo v prihodnje pomeril in izdelal stopnice na zemljišču od KS pri igrišču. 
Javne razsvetljave za v Grapo so pri Emilu in se jih bo v prihodnjih dneh montiralo. 
Pod šolo se bo namestila ograja, kjer se cesta razcepi  v Grapo in v Zg. Sorico. 



Rudi nam je predstavil združenje Gorniške vasi in kaj bi pomenilo to za Sorico, če bi se 
vanje vključili. Bistvo združenja je promocija za kraj ter varovalka, da turizem ne bi prišel 
na gostoto turizma kot je na npr. na Bledu. 
 

Seje je bila zaključena ob 21.17 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 



 


